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EHÖK támogatások 
A hallgatói önkormányzat az egyetemi 
kultúra támogatásának keretében a 
Mustag-Ata hallgatói expedíciót (100000 
Ft), a Kardos Pál Női Kar cédékiadását 
(187000), az Egyetemi Fotókör pályáza-
tát (120000) és kiállítás-rendezését 
(10000), valamint a Medievisztika PhD 
program konferenciaszervezését (30200) 
és kötetkiadását (125000) támogatta. 

Vá lasz tmány i ülés 
2001. február 19-én az EHÖK Választ-
mányának idei első ülésén megválasztás-
ra kerültek az EHÖK elnöke, az elnök-
ségi tagok a Felügyelő Bizottság tagjai és 
a Külügyi Bizottság elnöke. A Választ-
mány határozatot hozott az EHÖK 
Kulurális Bizottság létrehozására is. Az 
EHÖK elnöke: Jancsák Csaba; elnöksé-
gi tagok: Kléger Viktor, Farkas Attila, 
Nagy Zoltán, Kovács Katalin, Kecske-
méti Éva, Petri Annamária, Döbör And-
rás, Vén Dóra, Poór Ágnes, Németh Lé-
nárd. (A Mezőgazdasági Főiskolai Kar 
hallgatóit képviselő tagot a Választmány 
következő ülései egyikén választja meg.) 

A Szegedi Tudományegyetem Egyetemi 
Hallgatói Önkormányzatának Elnöksége 
2001. március 12-i Boldogasszony sgt. 4. 
alatt tartott ülésén HÖK tisztségviselők 
tiszteletdíjairól a következő döntést hoz-
ta Választmányi tag (2000 Ft/ülés; a mi-
nimálbér 5%-a), EHÖK elnökségi tag 
(15000 Ft/hó; 37,5%), EHÖK elnök 
(40000 Ft/hó; 100%), Felügyelő Bizott-
ság elnök (15000 Ft/hó; 37,5%), Fel-
ügyelő Bizottság tag (5000 Ft/hó; 
12,5%), Külügyi Bizottság elnök (7000 
Ft/hó; 17,5%), Külügyi Bizottság tag 
(1000 Ft/hó; 2,5%), Lakhatási támogatás 
Bizottság tag (100 Ft/ülés; 2,5%) Sport és 
Rekreációs Bizottság tag (1000 Ft/ülés; 
2,5%), EHÖK Kulturális Bizottság elnök 
(7000 Ft/hó; 17,5%), EHÖK Kulturális 
Bizottság tag (1000 Ft/ülés; 2,5%). A tisz-
teletdíjak csökkentéséről, illetve megvo-
násáról az alábbiak szerint rendelkezett 
(érintett tisztség - javaslattevő - döntés) 
bizottsági tag - bizottsági elnök - EHÖK 
elnök; elnökségi tag - nincs - EHÖK el-
nök; EHÖK elnök - Felügyelő Bizottság 
- Választmány - választmányi tag - kari 
HÖK elnök - EHÖK elnök; bizottsági 
elnök - EHÖK Elnökség - EHÖK elnök. 

Szabályszerűség mindenekfelett 
I n t e r j ú Dömötör Mátéva l , az SZTE EHÖK 

Felügyelő B i z o t t s á g á n a k e lnökéve l 
- Honnan kerültél Szegedre, és miért a 
jogi kart választottad tanulmányaid 
színhelyéül? Pár szóban mutasd be 
magad olvasóinknak/ 

-Kecskeméten születtem 1976-
ban, középiskolai tanulmányaimat 
a helyi Bolyai János Gimnázium-
ban végeztem. Mindig is humán 
beállítottságú voltam, továbbtanu-
lásomkor a történelem és a jog állt 
érdeklődésem középpontjában, 
így erre a két szakra adtam be a je-
lentkezési lapot az akkor még Jó-
zsef Attila Tudományegyetemre. 

Gimnáziumi éveim alatt a zene 
is központi szerepet játszott az éle-
temben, doboltam, főleg rock 
együttesekben, 1996-ban megjár-
tam a „Ki-Mit-Tud"-ot is, és fel-
léptünk különféle rangos fesztivá-
lokon. A jogi tanulmányaim 
mellett hobbiszinten foglalkoztat 
mind a mai napig a történelem, a 
politika, valamint megszállottja va-
gyok a motorsportnak. 

Közéleti munkát már a gimiben 
is végeztem, 1995-ben érettségiz-
tem, egyetemi tanulmányaimat 
1996-ban kezdtem a jogi karon. Je-
lenleg ötödéves vagyok. 

- Hogyan kerültél a hallgatói mozga-
lom, a hallgatói önkormányzat von-
záskörzetébe? 

- Másodéves koromban, év végén 
Molnár István barátom, az AJTK 
HÖK alelnöke, majd elnöke több-
ször kért tőlem segítséget munká-
jához, később említette, hogy 
szívesen látna a hallgatói önkor-
mányzatban. Az ő felkérésére el is 
indultam a választásokon és sike-
rült - beválasztottak a testületbe. 

így lettem hökös. Eleinte teljesen 
egyszerű, tisztség nélküli, „mezei" 
hökösként kezdtem, majd a kari 
tanács tagja lettem. Fél év múlva 
helyet kaptam a kari oktatási bi-
zottságban, 1999-ben EHÖK Vá-
lasztmányában. 1999-ben Jancsák 
Csaba delegált, mint régióelnök a 
HÖOK Jogi Bizottságába. Végül 
2000. márciusában az ÁJTK HÖK 
engem jelölt az EHÖK Felügyelő 
Bizottságába (FEB), meg is válasz-
tottak, majd októberben elnöke 
lettem a FEB-nek. Közben tavaly 
augusztusban az egyetem Hallga-
tói Fegyelmi és Kártérítési Sza-
bályzatát alkotó Bizottság munká-
jába is bekapcsolódtam. 

- A Felügyelő Bizottság nincs igazán 
szem előtt. Mivel foglalkozik ez a tes-
tület? 

- A FEB az SZTE EHÖK külön-
féle testületeinek működését és 
pénzügyeinek szabályszerű keze-
lését ellenőrzi, egyfajta törvényes-
ségi felügyeletet gyakorol. Felada-
ta a kari hallgatói önkormányzatok 
és az EHÖK választásainak fel-
ügyelete, valamint szabályszerűsé-
gi vizsgálatok lefolytatása. Emel-
lett kvázi jogsegélyszolgálatot is 
folytatunk, szabályzatok megalko-
tásában veszünk részt, és felkérés 
esetén más egyetemek és főisko-
lák (például a SOTE és a SZIE) 
számára is nyújtunk segítséget -
eddig közmegelégedésre. Rendkí-
vül fontosnak tartom az ellenőrzés 
mindkét (folyamatos és eseti) for-
máját, melyben az Egyetem belső 
ellenőrzési csoportjával igen jó 
munkakapcsolatot alakítottunk ki. 
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2001. február 21-én a JGYTFK Fizi-
kai Előadójában Hallgatói Küldött-
gyűlésre került sor. 
A küldöttek egyhangúlag elfogadták 
Döbör András HÖK elnök, Kovács 
Csilla pénzügyi referens, illetve Mé-
száros Csaba kulturális referens be-
számolóját. 38 igen, 2 nem, és 3 tar-
tózkodás mellett elfogadták Az 
Oktatók hallgatói véleményezése 
szabályzat tervezetét, és megbízták a 
HÖK-öt a szabályzattal kapcsolatos 
további teendők elvégzésével, vala-
mint 33 igen, 2 nem, 8 tartózkodás 
mellett elfogadták, hogy a hallgatói 
önkormányzat adományként ajánl-
jon fel hallgatónként 30 Ft-t, a Ko-
vács Keve művész úr által készíten-
dő ólomüvegablak kivitelezéséhez. 

Idén április 17-18-19-én lesz a Ju-
hász Gyula Napok, melyek remél-
hetőleg színvonalas kulturális és szó-
rakoztató programokat kínálnak 
számotokra. Bár a szervezés még a 
kezdeteknél tart, de a tervek szerint 
találkozhattok majd Márta Karcsival, 
Cseh Tamással, a Nyerssel, a Kispál 
és a Borzzal, a Insipiddel, és az elma-
radhatatlan Csorda zenekarral is. 
Kozmolányoknak és srácoknak pe-
dig lesz diszkó, DJ Dominique, V-
Tech, Fresch, valamint a Csütörtök 
12 zenekar. Kulturális programok-
ban sem lesz hiány, hiszen öntevé-
keny csoportjaink kapnak bemutat-
kozási lehetőségeket: lesz táncház, 
filmvetítések, kiállítások, irodalmi 
estek. Akik pedig még ennél is 
többre vágynak azok a sportban és az 
Egyetem legerősebb embere vetél-
kedőben bizonyíthatnak. A három-
napos rendezvény végére remélhe-
tőleg az is kiderül, hogy ki lesz az 
évezred első Csillagszemű Juhásza. 
A szervezők szándéka szerint, így 
mindenki megtalálja majd a magá-
nak megfelelő programot. 

-A közeljövőben milyen feladatok 
várnak rátok f 

- Havi rendszerességgel ülése-
zünk, megalkottuk ügyrendünket, 
ezenkívül szükség lesz a többi bi-
zottság ügyrendjének megalkotá-
sára. Ami előttünk áll; azon kari 
alapszabályok módosítása, melyek 
elavultak, és az EHOK Alapszabá-
lyának módosítása. Mandátumunk 
Választmány általi meghosszabbítá-
sa is jelzi, hogy Mészáros Csabával 
(JGYTFK) és Magyar Rolanddal 

(TTK) közösen közmegelégedésre 
végeztük munkánkat. Remélem a 
jövőben is elfogadott partnerei le-
szünk a hallgatói önkormányzatok-
nak szabályszerű működésük segí-
tésében. A pénzügyi félév végén 
átfogó ellenőrzést kezdeménye-
zünk a hallgatói kifizetések tekin-
tetében. Mint ahogy Grotius írta: 
„... minden bizonytalanná válik, ha 
az emberek eltérnek a jogtól!" Ez 
az én poézisom. 

Döbör 


